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PROTOKÓŁ Nr 37 /2009 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

z dnia 09 stycznia 2009 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
czterech członków Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki (nieobecny M. Mnich).  
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
4. Sporządzenie sprawozdania z działalności za 2008 r 
5. Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1-3. 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych  
z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Jednogłośnie przyjęto 
również protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad 4  
 
 W 2008 roku członkowie komisji uczestniczyli w 12 posiedzeniach sesji rady 
Gminy oraz w 14 wspólnych posiedzeniach komisji. 
 
Frekwencja członków komisji przedstawia się następująco: 
 
Nazwisko i imię Sesje Komisje wspólne 
Karaś Jadwiga 12 14 
Kuziak Ireneusz 12 13 
Tkaczyszyn Irena 12 14 
Mnich Mirosław 8 10 
Olech Krzysztof 10 13 
 
 
 Członkowie komisji spotkali się 15 razy na posiedzeniach we własnym gronie, 
na których zajmowano się następującymi problemami: 
 
Data 
posiedzenia 

 
Tematyka 

04.01.2008 r. Opracowanie sprawozdania z działalności za 2007 rok 
11.01.2008 r. Opracowanie planu pracy na 2008 rok 
04.04.2008 r. - omówienie organizacji wypoczynku zimowego dzieci i 

młodzieży, 
- przekształcenie przedszkola w samodzielną jednostkę. 

Na tym posiedzeniu Komisja wniosła uwagi dotyczące składania 
wniosków o przyznanie środków na wypoczynek z 4 tygodniowym 
wyprzedzeniem tzn. zgodnie z uchwałą , ponadto wypowiedziała się 
za wariantem utworzenia zespołu szkolno-przedszkolnego w Szkole 
Podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej.    
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11.04.2008 r. Posiedzenie dotyczyło zapoznania się z realizacją programów na 
zadania sportowe stowarzyszeń na terenie gminy dotowanych 
z budżetu Gminy. Komisja wnioskowała o coroczne zwiększanie 
środków na działalność klubów sportowych z uwagi na rosnące 
koszty działalności, a ponadto wnioskowała by na sesji przedstawić 
projekt uchwały dotyczący podziału środków na imprezy cykliczne 
ujęte w kalendarzu imprez. Temat został wykonany. 

18.04.2008 r. Posiedzenie poświęcone było omówieniu spraw związanych 
z dożywianiem i dowozem dzieci i młodzieży do szkół.  
Komisja nie miała uwag w tym temacie.  

09.05.2008 r. Komisja opiniowała projekty organizacyjne szkół. Członkowie Komisji 
nie wnieśli większych zastrzeżeń do przedłożonych projektów 
ponieważ Dyrektorzy zastosowali się do uwag z 2007 roku. 

25.06.2008 r. Omówienie współpracy z Gminną Komisją Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych . 
Komisja nie miała uwag. 

08.08.2008 r. Komisja zapoznała się z procedurą i aktualnym etapem 
przekształcenia Szkoły Podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej 
w Zespół Szkolno-Przedszkolny. 

25.08.2008 r. Tematem posiedzenia było przygotowanie szkół do rozpoczęcia roku 
szkolnego 2008/2009. Komisja wizytowała szkoły publiczne 
działające na terenie gminy. Stwierdzono, ze szkoły są przygotowane 
do rozpoczęcia roku szkolnego. Dostrzeżono także bardzo duże 
zaangażowanie dyrektorów w przygotowanie placówek, pozyskiwanie 
środków własnych a także duże wsparcie finansowe urzędu Wójta.  

05.09.2008 r. Zapoznano się ze sposobem pozyskiwania środków unijnych na 
realizację zadań związanych z  rozwojem Gminy. 
Zdaniem Komisji pracownicy odpowiedzialni za pisanie programów 
wywiązują się ze swoich obowiązków ponieważ wszystkie programy 
przechodzą wstępną weryfikację lecz w fazie końcowej ze względu na 
brak środków nie zawsze otrzymują dofinansowanie.   

19.09.2008 r. Oceniono letni wypoczynek dzieci i młodzieży. W czasie wakacji 
z wypoczynku korzystało wielu uczniów, należy pozytywnie ocenić 
pracę organizatorów. Na wyróżnienie zasługują nauczyciele 
z Motarzyna, którzy społecznie opiekowali się uczniami. 

09.10.2008 r. Dyskutowano nad planowaną reorganizacją funkcjonowania GOK. 
Komisja poparła wniosek Wójta z pewnymi zmianami, dotyczącymi 
zaangażowania stowarzyszeń.   

13.11.2008 r. Oceniono stan porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli 
oraz ochrony ppoż. na terenie gminy. Komisja wspiera działania 
strażaków odnośnie zabezpieczenia środków finansowych na 2009 r. 
nie mniejszych niż te, które były w ich dyspozycji w 2008 r. 

05.12.2008 r. Omawiano profilaktykę zdrowotną i stomatologiczną w placówkach 
oświatowych. 
Komisja po rozmowie z dyrektorami szkół  stwierdziła, że opieką 
profilaktyczną objęte są dzieci w stopniu nie zadawalającym (dotyczy 
to zwłaszcza opieki stomatologicznej). Na wniosek komisji dyrektorzy 
mieli zweryfikować czy świadczenie profilaktyczne udzielane przez 
ośrodki zdrowia pokrywają się z przepisami prawa. 
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22.12.2008 r. Komisja opiniowała uchwały na sesję Rady Gminy. 
 
 Komisja w 2008 roku zrealizowała w całości zadania zgodnie z przyjętym 
planem pracy.   
 Komisja wnosi uwagi dotyczące braku podejmowania działań związanych  
z rozwojem turystyki na terenie gminy. Do chwili obecnej nie rozwiązano problemu 
Ośrodka Wypoczynkowego w Krzyni. Nie zabezpieczono również środków  
w budżecie Gminy na tę działalność.  
 
Na tym protokoł zakończono. 
                                                                                                        Przewodnicząca 
Protokołowała; I. Tkaczyszyn                                                                      Komisji Kultury, Oświaty, 
                                                                                                                            Sportu i Turystyki  
 
                                                                                                                            / -/Jadwiga Karaś 

 


